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شهریار - زهرا قره باغی،خبرنگارتوســعه ایرانی-با اعلام 
شماره معکوس شهردار شــهریار عملیات اجرایی فاز بعدی 
پروژه زیرگذر میدان بسیج آغاز و تا پایان سال جاری به بهره 

برداری خواهد رسید.
شهریار-زهرا قره باغی-خبرنگار توسعه ایرانی:محمدصادق 
کولی وند شهردار شهریار در این خصوص گفت: یکی از پروژه 
های حساس و مهم شهر شــهریار که ابعاد شهرستانی دارد 
اجرای زیرگذر میدان بسیج به عنوان طرح بزرگ عمرانی در 

جهت رفع موانع ترافیکی این مسیر است که در راستای اجرای 
این پروژه بزرگ تمهیدات قانونی از جمله برگزاری مناقصه ، 
انعقاد قرارداد ، مشخص شدن پیمانکار و ابلاغ تصمیمات انجام 
گرفته و هم اکنون پیمانکار مورد نظر نسبت به تجهیز کارگاه و 

استقرار دستگاه حفار اقدام نموده است.
صادق کولی ونــد در ادامه افزود: این طــرح فاخر خواهد 
توانست سهم بسزایی در کاهش ترافیک و رفع مشکلات این 
مسیر ایفا نماید که قطعاً سعی خواهد شد با نظارت حداکثری 

شاهد اجرای به موقع آن باشیم. شهردار شــهریار با اشاره به 
اینکه پیش از این پروژه ، طرح زیرگذر جهاد در مدت چهار ماه 
با بیش از ۶۰ درصد پیشرفت به اتمام رسید تصریح کرد: بدلیل 
مسیر کوتاه بین میدان جهاد و بســیج این دو طرح به نوعی 
مکمل همدیگر هستند اما طرح تقاطع غیرهمسطح میدان 
بسیج را میتوان بزرگترین طرح عمرانی شهر شهریار دانست 
که چند سالی است به دلایل مختلف طرح آن اجرایی نشده اما 
به لطف خداوند و حمایت های مجموعه شهرستان و شورای 

اســلامی بنا داریم تا پایان ســال جاری آن را به بهره برداری 
برسانیم مردم شریف شهریار شیرینی بهره گیری از این طرح 
را در عید امســال تجربه نمایند. صادق کولی وند در تکمیل 
سخنان خود اظهار داشت: طول این زیرگذر ۵۰۰ متر با عرض 
۲۲ متر شامل دو لاین رفت و برگشــت ، رفوژ میانی و حاشیه 
است که با قوسی متوازن ، بلوار رسول اکرم )ص( شهریار را به 
بلوار شهید مداحی متصل می کند. وی افزود: این پروژه تاکنون 
تنها ۲۵ درصد از عملیات اجرایی خود را به پایان رســانده و با 
تمهیدات اندیشیده شده و قول مساعد پیمانکار تا پایان سال 
باید ۷۵ درصد پیشرفت فیزیکی داشته باشد تا پس از اجرا بار 
ترافیکی این منطقه که دغدغه همه روزه شهروندان شهریار 

است را برطرف می نماید.

اصفهان-مریم مومنی،خبرنگارتوسعه ایرانی-مرئیس 
پلی کلینیــک تامین اجتماعی مبارکه )اســتان اصفهان(، 
این مرکز درمانی را به واسطه واقع شــدن در شهرستانی 
که به عنوان قطب اقتصادی منطقه نامیده می شــود، یکی 
از شــلوغ ترین مراکز درمانی تامین اجتماعی بیان کرد که 
خدمات آن با اســتقبال مردم به ویژه اقشار کارگر جامعه 

مواجه است.
دکتر حســام نصیری  با بیان اینکه ایــن مرکز درمانی 
در قطب اقتصــادی اســتان اصفهان، یعنی شهرســتان 
مبارکه واقع شــده اســت، افزود: قشــر کارگری وسیعی 
در این شــهر ســاکن اســت تا حدی که می تــوان گفت، 
شــعبه تامین اجتماعی مبارکه یکــی از پرجمعیت ترین 
بیمه شــدگان اســتان را دارد و بــه تبــع آن درمانــگاه 
تامین اجتماعــی مبارکــه نیــز یکــی از شــلوغ ترین و 

پرمراجعه ترین مرکز درمانی استان به شمار می رود.
وی اظهار کرد: با توجه به فعالیــت کارخانه های عظیم 
مانند کارخانه فولاد مبارکه، کارخانه چینی زرین، کارخانه 

فرآورده های نسوز اصفهان، کارخانه قند اصفهان و بسیاری 
از کارخانه های بزرگ دیگر و نیز به دلیل مجاورت شهرک 
صنعتی مبارکه، بســیاری از کارگــران از خدمات درمانی 
این پلی کلینیک بهره مند می شــوند؛ به گونه ای که روزانه 
حدود ۸۰۰ تا ۱۰۰۰ بیمار به این مرکز مراجعه می کند که 
این میزان مراجعه در پیک های بیماری از جمله آنفلوآنزا، 

افزایش می یابد.
پزشــک عمومی در شــرح خدمات این مرکز درمانی، 

گفت: یکی از خدمــات مهم مرکز را واحد دندانپزشــکی 
تشــکیل می دهد؛ هرچند متاســفانه به دلیل پایین بودن 
تعرفه های دندانپزشکی، کمتر دندانپزشکی یافت می شود 
که با مراکز ملکی در سطح کشور همکاری داشته باشد، اما 
در این پلی کلینیک خداراشکر توانستیم یک دندانپزشک 
را جذب کنیم و بتوانیم پاسخگوی نیازهای بهداشتی دهان 
و دندان بیمه شــدگان که تقاضا برای آن بسیار زیاد است، 
باشیم. ان شاءالله ســازمان نیز نســبت به رفع این مشکل 

توجه جدی داشته باشد.
نصیری با اشــاره به رایگان بودن صفر تا ۱۰۰ خدمات 
دندانپزشــکی، تصریح کــرد: این خدمات شــامل عکس 
رادیولوژی دندان، پر کردن، جرم گیری، کشیدن دندان و 
سایر اقدامات دندانپزشــکی تحت پوشش بیمه است که با 
بهترین کیفیت ارائه می شود؛ از جمله اینکه مواد پر کردن 
دندان از بهترین نوع خریداری شده و دستگاه ها و تجهیزات 
دندانپزشــکی و لوازم یکبــار مصرف با کیفیت مناســب 
فراهم است. این نحوه خدمت رســانی سبب جلب رضایت 

بیمه شدگان شــده و جا دارد که خدمات دندانپزشکی که 
درحال حاضر هفته ای سه روز ارائه می شود، گسترش یابد.

وی خدمات دارویی این مرکــز را از دیگر امکانات مهم 
برشــمرد و ادامه داد: به جرات می توانــم بگویم در زمینه 
ذخیره دارویی شش ماه در شهرستان، حرف اول را می زنیم 
و با توجه به تشــکیل پرونده  بیماری هــای مزمن به تعداد 
زیاد، بسیاری از داروهای بیماری های مزمن، دیابت، چربی 
و فشارخون الحمدالله تا شــش ماه آینده فراهم است و از 
ســوی دیگر با تشــکیل پرونده برای بیماران مزمن، آن ها 
تحت نظر پزشکان قرار دارند و از پیشــروی بیماری شان 

جلوگیری می شود.
رئیــس پلی کلینیک مبارکــه عنوان کــرد: همچنین 
آزمایشــگاه این مرکز مجهز به دســتگاه های پیشرفته و 
پرسنل با تجربه اســت که خدمات این واحد نیز به صورت 
رایگان به بیمه شدگان ارائه می شــود. در این مرکز حدود 
۷ پزشک عمومی، یک متخصص داخلی هفته ای سه روز، 
متخصص اطفال چهــار روز در هفتــه و متخصص زنان و 
زایمان یک روز در هفته و دو دکتر داروســاز ارائه خدمت 
می کنند. از ســوی دیگر خدمات مامایی نیز هر روز هفته 
برای بانوان مهیا است و سه پرستار زبده، خدماتی را مانند 
نوارقلب، پانســمان و تزریقات، به بیماران ســرپایی ارائه 

می دهند.

شهردار شهریارخبرداد؛

بهره برداری از زیرگذر میدان بسیج شهریار تا پایان سال جاری

رئیس پلی کلینیک مبارکه عنوان کرد؛

استقبال کارگران از خدمات درمانی تامین اجتماعی

خبر

کرمانشــاه -  فردیــن کبودی، 
خبرنگارتوســعه ایرانی-مدیــرکل 
بهزیستی استان کرمانشاه از پذیرش 
بیش از ۲۲۰ بــی ســرپناه در پنج 
گرمخانه کرمانشــاه در فصول سرد 

سال خبر داد.
فرحنــاز محمــدی با اشــاره به 

آغاز فصل ســرما و افزایش فعالیت 
گرمخانه ها در اســتان کرمانشــاه، 
اظهــار کــرد: بــر همین اســاس 
بهزیســتی طبق روال هر ساله خود 
برنامه ریزهای ویژه بــرای افراد بی 
خانمــان و معتادیــن متجاهــر در 
نظر گرفته اســت. وی بــه افزایش 

گرمخانه های شهرســتان کرمانشاه 
به ســه مرکــز تاکید کــرد و افزود: 
هم اکنون در اســتان کرمانشاه پنج 
گرمخانه وجود دارد که ســه مورد از 
آنها در شهرستان کرمانشاه و ۲ مورد 
دیگر در شهرســتان های کنگاور و 

اسلام آبادغرب دایر است.

مدیــرکل بهزیســتی اســتان 
کرمانشــاه به ظرفیــت گرمخانه ها 
اشاره و تصریح کرد: ظرفیت هریک 
از گرمخانــه حدود ۴۰ نفر اســت و 
یکی از گرمخانه های شهر کرمانشاه 
امسال به دلیل قرار گرفتن در مرکز 
اســتان و مراجعات بیشتر ظرفیتی 

۸۰ نفر دارد.
محمــدی خاطــر نشــان کرد: 
ســرپناه و مراکــز گرمخانــه ای در 
استان کرمانشــاه به صورت تفکیک 
شــده زنانه و مردانه بوده که در شهر 
کرمانشــاه یک مرکز زنانه و ۲ مرکز 
مردانه بــرای مراجعــه کننده ها در 
نظر گرفته شده اســت. وی به بیان 
نحوه فعالیت گرمخانه ها پرداخت و 
اضافه کرد: هر شخصی که شب برای 
خوابیدن و استراحت جایی نداشته 
باشد می تواند در این مکان ها اسکان 
داشته و پذیرش افراد مراجعه کننده 
به گرمخانه از غــروب آفتاب تا طلوع 
آفتاب خواهد بود کــه در بدو ورود 
هریــک از آنها با فراهم بود وســایل 
بهداشتی و نظافت پس از استحمام 
با غذای گرم از آنها پذیرایی می شود.

مدیــرکل بهزیســتی اســتان 
کرمانشــاه بیان کرد: در حال حاضر 
بــه طــور کلــی ظرفیــت پذیرش 
گرمخانه هــای موجود در اســتان 
کرمانشاه حدود ۲۲۰ نفر بوده اما در 
صورت افزایش متقاضیان با استفاده 
از ظرفیت ماده ۱۶ و مراکز ماده ۱۵ 
این ظرفیت قابل افزایش خواهد بود.

محمدی با اشــاره بــه طرح های 
در دســتور کار بهزیســتی، گفت: 

طرح هایی برای جمع آوری معتادین 
متجاهر در شهر مورد نظر است که با 
دستور قضائی، شــهرداری و نیروی 
انتظامی صورت خواهد گرفت که در 
مرکز نگهداری ماده ۱۶ به مدت سه 
تا ۶ ماه طبق نظر مددکارها نگهداری 
می شــوند. وی ادامــه داد: فعالیت 
گرمخانه ها در تمام طول سال به طور 
مستمر بوده و تنها مرکز گرمخانه ای 
واقع در شهرستان سرپل ذهاب تنها 

در فصول سرد سال فعالیت دارد.
مدیــرکل بهزیســتی اســتان 
کرمانشــاه عنوان کرد: تأمین اعتبار 
مورد نیــاز درگرمخانه ها از ۲ بخش 
دولتی و و مردمــی صورت می گیرد 
و همچنین در پذیرش افراد زیر ۱۸ 
ســال و بالای ۶۵ ســال سن توسط 

مراکز مربوطه باید نگهداری شوند.

مدیرکل بهزیستی استان 
کرمانشاه از پذیرش بیش 
از ۲۲۰ بی سرپناه در پنج 

گرمخانه کرمانشاه در 
فصول سرد سال خبر داد.

  در جلسه شورای هماهنگی
 بیمه های استان قم صورت گرفت؛

 بررسی مشکلات ناشی
 از مناقصات درمان وضریب 

بالای خسارات 
 قم-خبرنگارتوسعه ایرانی-در جلسه شورای 
هماهنگی بیمه های استان قم مشکلات ناشی از 
مناقصات درمان و ضریب بالای خســارات درمان 

مورد بررسی قرارگرفت. 
جلســه شــورای هماهنگی بیمه های استان 
قم به میزبانی شــرکت بیمه ما و ریاســت وفایی 
مدیرشرکت بیمه البرز در استان قم در تالار ونوس 

برگزار شد.
امیر علی وفایی که ریاست این جلسه را برعهده 
داشت در سخنانی به اجرای ماده 3۰ قانون بیمه 
اجباری خســارات وارد شــده شــخص ثالث در 
اثرحوادث ناشی از وسیله نقلیه اشاره و بیان کرد: 
توجه به روش اجرایی شدن این ماده به مدت زمان 
دوماه ضروری اســت تا مدیران شرکت بیمه های 
استان قم بتوانند نســبت به اصلاح موارد مربوط 
و مشکلات شــیوه نامه اجرایی تبادل نظر داشته 

باشند .
 او در ادامــه؛ موضوعات مربــوط به مناقصات 
درمان استان را مورد اشــاره قرار داد و بیان کرد: 
ضریب خسارت درمان اســتان قم نسبت به سایر 
استان ها بیشتر است که علت آن را می شود عدم 
رعایت آیین نامه 99 بیمه درمــان از طرف بیمه 
گذاران اســتان قم وحق بیمه های بــا نرخ ارزان 

عنوان کرد.
 رئیس شورای هماهنگی بیمه های استان قم 
اضافه کرد: در حالی نرخ تورم در همه زمینه ها در 
سطح کشور افزایش یافته که نرخ بیمه درمان بیش 

از 3۰ درصد افزایش نداشته است.
وفایی در توصیه ای به مدیــران صنعت بیمه 
استان و شبکه فروش عنوان کرد: در هیچ شرایطی 
نرخ های غیر فنی و همچنین تعهدات خلاف آیین 
نامه درمان را قبول نکنید و همســو وهماهنگ با 

شورای هماهنگی استان حرکت کنید.
اقدام صابری مدیر شعبه بیمه ایران در استان 
قم نیز در بخش دیگری از این جلســه نیز علاوه بر 
تایید صحبت های ارائه شده تصریح کرد : شرکت 
در مناقصات باید طبق آیین نامه درمان و نرخ های 
اعلامی از طرف شورا صورت بگیرد.  حسین صادقی 
مدیر شرکت بیمه آسیا نیز به ضریب بالای خسارت 
درمان در سطح استان اشاره و به تبیین مشکلات 
ومعضلات این رشته پرداخت. سید محمد میره ای 
مدیر شرکت بیمه دی نیز عنوان کرد: زنگ خطر 
بیمه های درمان برای صنعت بیمه به صدا در آمده 
اســت و مدیران باید برای جلوگیری از ادامه روند 
خسارت های بالای رشــته درمان چاره اندیشی 
کنند. در ادامه این جلســه دیگر مدیران شرکت 
های بیمه اســتان قم به بیــان موضوعات عنوان 
شده پرداخته و مهم ترین مشکلات موجود را عدم 
اجرایی شدن ماده 3۰ قانون بیمه اجباری خسارات 
وارد شده شخص ثالث در اثرحوادث ناشی از وسیله 
نقلیه، پذیرش مســئولیت مدیران در اجرا شدن 
این ماده در استان ،عدم تعامل پزشکی قانونی در 
مکاتبات و عدم پاسخگویی پرونده های ارجاعی 
از طرف شرکت های بیمه و ارسال برخی از پرونده 
های غیر ثالث مانند حوادث کار در غالب ماده 3۰ 
قانون بیمه اجباری خسارات وارد شده شخص ثالث 
در اثرحوادث ناشی از وسیله نقلیه را از مهمترین 
مســائلی ذکر کردند که شــرکت های بیمه با آن 
دست به گریبان هستند . در بخش دیگری از این 
جلسه حجت الاسلام قاسم زاده معاون دادستان 
قم در پاسخ به مشــکلات مربوط به اجرایی شدن 
این قانون اظهار کرد: ماده 3۰ قانون بیمه اجباری 
خسارات وارد شده شخص ثالث در اثرحوادث ناشی 
از وسیله نقلیه به زودی در سراسر کشور اجرا می 
شود و در حال حاضر برخی از استان ها مانند استان 
خوزستان در حال اجرایی کردن این ماده هستند. 
این مقام قضایی در پاسخ به مکاتبات و پیگیری 
های صورت گرفته با پزشکی قانونی نیز بیان کرد: 
طی جلســه ای این موضوع پیگیری و مشکلات 
مرتفع میشــود.  محمود لاچینانی دبیر شورای 
هماهنگی  ومدیر شرکت بیمه سینا نیز در ادامه با 
بیان اینکه شیوه نامه ماده 3۰ قانون بیمه اجباری 
خسارات وارد شده شخص ثالث در اثرحوادث ناشی 
از وسیله نقلیه بصورت آزمایشی برای مدت دوماه 
اجرا شــد، گفت: این ماده قانونی نیاز به اصلاحیه 
دارد که در جلسه ای با حضور مدیران و کارشناسان 
مربوط موارد اصلاحیه به شــیوه نامــه اضافه و به 
شــرکت های بیمه و کلانتری و پزشــکی قانونی 
ابلاغ می شود. محسن عابدی مدیر شعبه بیمه ما و 
رئیس کارگروه آموزش نیز در بخش دیگری از این 
جلسه از اخذ تصمیم هیئت رئیسه جهت برگزاری 
همایــش روز بیمه برای فعــالان صنعت بیمه در 

آذرماه خبر داد.

استانها

قزویــن -  مصطفی مرادی،خبرنگارتوســعه ایرانی-
اســتاندار قزوین گفت: شــعار دادن و عمــل نکردن از 
چالشهای گذشته اســتان است و در این دوره اراده کرده 

ایم مشکلات باقیمانده قدیمی را بسرعت حل کنیم.
جلسه شورای برنامه ریزی و توســعه استان با حضور 
رجب رحمانی و فاطمه محمدبیگی نمایندگان اســتان 

درمجلس شورای اسلامی در استانداری برگزار شد.
محمد مهدی اعلایی در این جلسه گفت: نمایندگان 
قانون گذاشتند یک بافت را تاریخی کردند و امروز روش 
حل مسئله باید پیگیری شــود و مردم می گویند ساخت 
و ســاز در بافت صرفه ندارد و قرار شد یک طبقه به تراکم 

اضافه شود.
وی گفت: موضوع عظیمه باید حل شــود وقت شعار 
دادن نیســت و باید همه کمک کنیم موضوع حل شود و 
جای خجالت دارد که مشــکل منطقه عظیمیه بعد از ۱۰ 
سال حل نشود و بجای شــعار دادن باید همکاری کنیم و 

نگذاریم مردم گرفتار شعار دادن مسئولان شوند.

اعلایی تصریح کرد: آمده ایم مشــکلات را حل کنیم 
و راه و شهرســازی واقعا پیگیر کار عظیمیه است و حاضر 
شده زمینهای خود را بفروشــد و برای زیرساخت هزینه 
شــود اما بقیه نهادها همکاری نمی کنند و اگر شهرداری 
همراهی بیشتری داشــت حتما ســریعتر به نتیجه می 

رسیدیم.
وی افزود: ما به فکر درامد شهرداری هم هستیم و اگر 
شهردار همکاری بیشــتری داشت امروز وضعیت بهتری 

در عظیمیه داشتیم.
اعلایی بیان کرد: اراده بر این است مشکلات استان را 
در مســیر تحقق منافع مردم و با سرعت حل کنیم و همه 

مدیرانی که با اعتماد شهروندان روی صندلی مسئولیت 
نشسته اند باید پیگیر مشکلات مردم باشند

وی گفــت: شــعار دادن و عمل نکردن مســئولان از 
چالشــهای قدیمی استان اســت که موجب شده برخی 
مشکلات مثل عظیمیه و اندیشه سالها لاینحل بماند و ما 
اراده کرده ایم وضعیت شهرک عظیمیه را مانند اندیشه 

سامان دهیم.
اســتاندار قزوین بیان کرد: موضوع زمیــن کتابخانه 
مرکزی به صورت شعاری طرح شد و به دلیل موانع قانونی 
باید زمین دیگری به کتابخانه اختصاص داده شود و کار 

معطل نماند.

استاندار قزوین:

 شعار دادن و عمل نکردن از چالشهای قدیمی استان است

مدیرکل بهزیستی استان خبر داد؛

پذیرش افراد بی سرپناه در ۵ گرمخانه کرمانشاه 


